
 

 

Zápisnica  

z riadneho zasadnutia  Obecného zastupiteľstva obce Hronec, konaného dňa 27.02.2024 

 

Prítomní poslanci: podľa prezenčnej listiny 

Návrh programu riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva , určenie zapisovateľa, voľba 

návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 
3. Správa hlavnej kontrolórky o výsledkoch kontroly za I. a II.polrok 2023 
4. Návrh Zásad hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Hronec 
5. Majetkové záležitosti – žiadosť o odpredaj pozemku – p.Adrián Skácel 
6. Rôzne 

7. Diskusia, interpelácie poslancov 

8. Záver 
 

K bodu č. 1 

Prítomných poslancov a obyvateľov obce privítal starosta obce p. Bohuslav Nemky 

K bodu č. 2 

Schválenie programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva , určenie zapisovateľa, voľba 

návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh programu riadneho zasadnutia obecného 

zastupiteľstva.. 

Určenie zapisovateľa 

Za zapisovateľku bola určená Mgr. Jaroslava Gromusová 

 

Návrh na zloženie návrhovej komisie 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí: 

Predseda: Jozef Kováčik 

Člen: Andrej Martinec 

Člen: Ivana Fašková 

Určenie overovateľov zápisnice: 

Za overovateľov zápisnice boli určení: 

Bc.Janka Brozmanová 



Ivan Gromus 

Uznesenie č. 1/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo 

 

u r č u j e: 

 

overovateľov zápisnice:   Bc.Janka Brozmanová 

    Ivan Gromus 

          

     

zapisovateľa:    Mgr. Jaroslava Gromusová   

    

 

Hlasovanie: 

za: Bc.Janka Brozmanová, Ivana Fašková, Ivan Gromus, Nikola Gromusová Jozef 

Kováčik, Lenka Králiková,  Andrej Martinec, Igor Nemky 

 

zdržal sa: 0  proti: 0 

 

Obecné zastupiteľstvo 

v o l í 

 

Návrhovú komisiu v zložení: 

 

predseda:    Jozef Kováčik      

členovia:     Andrej Martinec 

    Ivana Fašková 

     

 

Hlasovanie: 

za: Bc.Janka Brozmanová, Ivana Fašková, Ivan Gromus, Nikola Gromusová Jozef 

Kováčik, Lenka Králiková,  Andrej Martinec, Igor Nemky 

 

zdržal sa: 0  proti: 0 

obecné zastupiteľstvo 

s c h v a ľ u j e: 

a/ program zasadnutia obecného zastupiteľstva 

     

 

 



Hlasovanie: 

za: Bc.Janka Brozmanová, Ivana Fašková, Ivan Gromus, Nikola Gromusová,  Jozef 

Kováčik, Lenka Králiková,  Andrej Martinec, Igor Nemky 

 

zdržal sa: 0  proti: 0 

 

Návrh programu bol jednomyseľne schválený 

 

K bodu č. 3 

Správa hlavnej kontrolórky o výsledkoch kontroly za I. a II. polrok 2023 

Starosta obce p. Bohuslav Nemky vyzval hlavnú kontrolórku p. Evu Ľuptovčiakovú na 

predloženie správy o výsledkoch kontroly za I.a II.polrok 2023. 

V zmysle zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, § 18f  

ods. 1 písm. e), je úlohou hlavného kontrolóra predložiť obecnému zastupiteľstvu najmenej  

raz ročne správu o kontrolnej činnosti, a to do 60 dní po uplynutí kalendárneho roku.  

Kontrolná činnosť prostredníctvom vykonaných kontrol v tomto období bola zabezpečovaná 

v súlade s Plánom kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Hronec na I.a II.polrok 2023 

Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra informuje o vykonaných kontrolách, jej 

výsledkoch a plnení ostatných úloh. 

 

Uznesenie č. 2/2024 

Obecné zastupiteľstvo 

 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

Správu hlavnej kontrolórky obce Hronec o výsledkoch kontroly za I. a II. Polrok 2023 

 

Hlasovanie: 

za: Bc.Janka Brozmanová, Ivana Fašková, Ivan Gromus, Nikola Gromusová,  Jozef 

Kováčik, Lenka Králiková,  Andrej Martinec, Igor Nemky 

 

zdržal sa: 0  proti: 0 

 

 

K bodu č. 4  

 

Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Hronec 

 

Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami je obligatórny vnútorný predpis riadenia 

obce, v ktorom je potrebné upraviť vecnú príslušnosť orgánov obce v rámci rozpočtového 

procesu a ďalšie vzťahy a úkony súvisiace s rozpočtovým procesom; vzhľadom na rozsiahlu 



novelu zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy je potrebné v Zásadách 

podrobne upraviť aj monitorovací režim, ozdravný režim a ďalšie inštitúty rozpočtového 

hospodárenia.          
 

 

Uznesenie č. 3/2024 

Obecné zastupiteľstvo 

 

s ch v a ľ u j e 

Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Hronec 

 

Hlasovanie: 

za: Bc.Janka Brozmanová, Ivana Fašková, Ivan Gromus, Nikola Gromusová,  Jozef 

Kováčik, Lenka Králiková,  Andrej Martinec, Igor Nemky 

 

zdržal sa: 0  proti: 0 

 

 

K bodu č. 5 

 

Majetkové záležitosti 

Žiadosť o odpredaj pozemku – p. Adrián Skácel  

 

 Obci Hronec bola doručená žiadosť p. Adriána Skácela o odpredaj pozemku vedeného na LV 

obce Hronec č. 619 ako parc.č. C KN 617 o výmere 251 m2. Nakoľko sa jedná o pozemok, 

ktorý je pre obec neupotrebiteľný a ktorý sa nachádza v bezprostrednej blízkosti 

nehnuteľností vo vlastníctve žiadateľa starosta obce odporučil obecnému zastupiteľstvu 

schváliť zverejnenie zámeru na odpredaj   

 

 

 

 

Uznesenie č. 4/2024 

Obecné zastupiteľstvo 

 

s ch v a ľ u j e 

zverejnenie zámeru na odpredaj pozemku parc.č. C KN 617 o výmere 251 m2, ostatná plocha 

zapísaného na LV č. 619 pre žiadateľa – p.Adriána Skácela.  Kúpna cena za 1m2 

odpredávanej plochy je 3,85 €. Celková suma predstavuje hodnotu 966,35 €. Dôvodom 

hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že pozemok je pre obec Hronec neupotrebiteľný. 

Nachádza sa v blízkosti nehnuteľností , ktorých vlastníkom je p.Adrinán Skácel. 

 

 

 

 



Hlasovanie: 

za: Bc.Janka Brozmanová, Ivana Fašková, Ivan Gromus, Nikola Gromusová,  Jozef 

Kováčik, Lenka Králiková,  Andrej Martinec, Igor Nemky 

 

zdržal sa: 0  proti: 0 

 

K bodu č. 6 

a/Návrh na vyplatenie odmien poslancom obecného zastupiteľstva obce Hronec 

 

V zmysle Zásad odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva obce Hronec podľa čl.. 5 

odst. 1 môže byť poslanec obecného zastupiteľstva odmenený za aktívnu pomoc pri 

organizovaní a zabezpečovaní podujatí organizovaných obcou, aktívnu pomoc pri 

zabezpečovaní podkladov pre získanie nenávratných finančných prostriedkov a podobne. 

Podľa článku 2 uvedených Zásad návrh predkladá starosta obce. Odmena sa prideľuje 1x ročne. 

 

Starosta obce navrhol vyplatiť poslancom obecného zastupiteľstva obce Hronec odmenu za rok 

2023 vo výške 200 €/brutto. 

 

Uznesenie č. 5/2024 

Obecné zastupiteľstvo 

 

s ch v a ľ u j e 

vyplatenie odmeny poslancom obecného zastupiteľstva obce Hronec za rok 2023 vo výške 

200 €/brutto 

Hlasovanie: 

za: Bc.Janka Brozmanová, Ivana Fašková, Ivan Gromus, Nikola Gromusová,  Jozef 

Kováčik, Lenka Králiková,  Andrej Martinec, Igor Nemky 

 

zdržal sa: 0  proti: 0 

 

b/ Návrh na schválenie odmeny hlavnej kontrolórke obce Hronec 

Materiál sa predkladá ako iniciatívny s cieľom odmeniť výsledky práce hlavnej kontrolórky a 

stimulovať ju k rovnako kvalitnému výkonu v roku 2024. 

Obecné zastupiteľstvo môže hlavnému kontrolórovi schváliť mesačnú odmenu až do výšky 

30% z mesačného platu hlavného kontrolóra, ktorá môže byť vyplácaná za určité dlhšie 

obdobie alebo za každý mesiac. 

Materiál má dopad na rozpočet obce v rozsahu schválenej odmeny hlavnej kontrolórky. 

 

Podľa § 18c zákona č. 369/1990Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov plat 

hlavného kontrolóra je súčin priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom 

hospodárstve SR za predchádzajúci kalendárny rok a koeficientu podľa počtu obyvateľov 



obce k 31.12 predchádzajúceho kalendárneho  roka podľa údajov Štatistického úradu SR – pre 

obec Hronec je to 1,54. 

 

Navrhovaná výška odmeny hlavnej kontrolórky obce je 10 % z mesačného platu za obdobie  

január až december  roku 2023 

 

 

Uznesenie č. 6/2024 

Obecné zastupiteľstvo 

 

s ch v a ľ u j e 

p. Eve Ľuptovčiakovej, hlavnej kontrolórke obce Hronec v zmysle § 18c ods.5 zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov za kvalitné vykonávanie 

pracovných činností v roku 2023 odmenu vo výške 10% z mesačného platu hlavnej 

kontrolórky za obdobie 12 kalendárnych mesiacov január až december 2023, ktorá bude 

vyplatená v najbližšom výplatnom termíne. 

 

Hlasovanie: 

za: Bc.Janka Brozmanová, Ivana Fašková, Ivan Gromus, Nikola Gromusová,  Jozef 

Kováčik, Lenka Králiková,  Andrej Martinec, Igor Nemky 

 

zdržal sa: 0  proti: 0 

 

c/ Správa o činnosti  Komisie sociálnych vecí a rodiny, vzdelávania a školstva za rok 

2023 – predsedníčka komisie Bc.Janka Brozmanová predložila prítomným Správu o činnosti 

Komisie sociálnych vecí a rodiny, vzdelávania a športu za uplynulé obdobie 

d/ informácia starostu obce o zakúpení defibrilátora – nakoľko obciam od 1.1.2025 

vznikne povinnosť zakúpiť defibrilátor, v našej obci bude tento k dispozícii už v tomto roku. 

Plánované je školenie v Banskej Bystrici, kde nám budú poskytnuté potrebné informácie pre 

použitie tohto prístroja 

e/ Informácia – posúdenie stavu skalného útvaru na Mlynskej ulici – starosta obce 

informoval o pracovnom stretnutí vo veci posúdenia stavu skalného útvaru v blízkosti obytnej 

časti a štátnej cesty. Cieľom pracovného stretnutia bolo nájsť správny postup pri posudzovaní, 

nakoľko vzhľadom na atmosferické zrážky dochádza k zosuvu pôdy, je potrebné predchádzať 

nebezpečenstvu pádu skál z tohto útvaru . Zápisnica bola doručená Okresnému úradu, odboru 

dopravy, rovnako je o celej situácii informovaná BRSC a.s. Banská Bystrica. Vlastníkom 

pozemku, kde sa skalný útvar nachádza je š.p. LESY SR Banská Bystrica. Na stretnutí, 

ktorého sa zúčastnil prednosta Okresného úradu v Brezne RNDr Roman Romančík a riaditeľ 

podniku LESY SR š.p. – Organizačná zložka Horehronie Čierny Balog Mgr.Peter Morong. 

f/ Informácia o pracovnom stretnutí s vlastníkmi lyžiarskeho strediska Hlobišov – 

riešenie prístupovej cesty –  manželia Šušorovci predstavili členom Komisie finančnej , 

správy majetku a hospodárstva svoj zámer. Členovia komisie a starosta obce zaujali 



stanovisko, požiadali o predbežný situačný nákres pre zaistenie bezpečnej premávky, nakoľko 

uvedenú cestu využívajú návštevníci lyžiarskeho strediska Hlobišov a podnik LESY SR š.p. 

Predmetom jednania bolo tiež vybudovanie parkovacích miest pre návštevníkov. Obec 

nebráni využívaniu prístupovej cesty, ale na jej komplexnú úpravu finančné prostriedky nemá. 

Dohodnuté bolo, že ku konečnej úprave cesty by malo dôjsť až po ukončení výstavby 

rekreačných domov. Časový horizont je cca 4 roky.  

g/ informácia – zvýšenie poplatku v školskom klube pri ZŠ J.Simana vo Valaskej 

a v Materskej škole. 

Obec Hronec nebola informovaná o plánovanom navýšení poplatku pre deti z obce Hronec 

a Osrblie. Informácia bola poskytnutá až  tesne pred vianočnými sviatkami. Obec Hronec už 

mala rozpočet na nasledujúci rok schválený a tak nie je možné prispievať na pobyt detí 

v školskom klube.  

Uznesenie č. 7/2024 

Obecné zastupiteľstvo 

 

b e r i e   n a v e d o m i e 

a/ Správu o činnosti  Komisie sociálnych vecí a rodiny, vzdelávania a školstva za rok 2023 

 

b/ informáciu o zakúpení defibrilátora pre obec Hronec 

c/ informáciu o pracovnom stretnutí vo veci posúdenie stavu skalného útvaru na Mlynskej 

ulici 

d/ informáciu o pracovnom stretnutí s vlastníkmi lyžiarskeho strediska Hlobišov – riešenie 

prístupovej cesty  

e/informáciu o zvýšení poplatkov v školskom klube pri ZŠ J. Simana Vo Valaskej  

 

Hlasovanie: 

za: Bc.Janka Brozmanová, Ivana Fašková, Ivan Gromus, Nikola Gromusová,  Jozef 

Kováčik, Lenka Králiková,  Andrej Martinec, Igor Nemky 

 

zdržal sa: 0  proti: 0 

 

K bodu č. 7 

Diskusia 

p.Lenka Králiková – je už kanalizácia skolaudovaná? Je povinnosť mať vodomer? 

Odpoveď starostu obce – projekt bol ukončený, miestne komunikácie sú upravené. V roku 

2022 bola spustená skúšobná prevádzka a v minulom roku bolo oznámené kolaudačné 

konanie. Vyskytli sa technické problémy pri fungovaní čističky. Kolaudačné konanie bolo 

pozastavené. Voči tomuto rozhodnutiu sa Stredoslovenská vodárenská spoločnosť a.s. Banská 



Bystrica odvolala. V súčasnej dobe sú napojené cca 2/3 zo všetkých odberných miest. 

Predpokladá sa , že do roku 2025 bude väčšina nehnuteľností napojených.  

Mať vodomer nie je povinnosť. Stočné sa platí aj za tie pripojené odberné miesta, ktoré sú 

účtované paušálne.  

Bc.Brozmanová -  ako je vyriešené verejné osvetlenie na ul.29 augusta? Neuvažuje sa v obci 

s uložením optického kábla? 

Odpoveď starostu obce  - uskutočnilo sa pracovné stretnutie so zástupcom Slovanetu 

a projektanta, ktorý pripravuje projektovú dokumentáciu na prekládku na rozvádzačoch na 

Mlynskej ulici, na Švermovej ulici a na Nálepkovej ulici.  

Nemám informácie o plánovanej realizácii uloženia optického kábla v našej obci. 

Ing. Drahomíra Bohušová Prachniarová PhD. -  o problém optického kábla som sa 

zaujímala, nakoľko na našej ulici je veľmi zlý signál. Bola mi poskytnutá informácia, že 

uloženie kábla je plánované po spol. TECHNOS a.s.  

K rozdielnym poplatkom v školskom klube – s rovnakou situáciou som sa stretla v Brezne , 

kde moja dcéra navštevovala školský klub. Bolo mi vysvetlené, že 50% detí, ktoré navšetvujú 

školský klub nemá trvalý pobyt v meste.  

Mgr.Majchútová – nie je možné zúčastniť sa školenia na defibrilátor? 

Odpoveď starostu obce – školenie je plánované pre daný počet osôb. Tento počet je už 

naplnený . 

Návrh na uznesenie – starosta obce požiadal predsedu návrhovej komisie p.Kováčika na 

predloženie Uznesení zo zasadnutia obecného zasutpiteľstva 

 

K bodu č. 8 

Záver 

 

Nakoľko bol program zasadnutia Obecného zastupiteľstva vyčerpaný, starosta obce 

poďakoval prítomným poslancom a obyvateľom za účasť a zasadnutie ukončil. 

 

Bohuslav Nemky 

Starosta obce 

 

Bc.Janka Brozmanová       Ivan Gromus  

overovateľka        overovateľ 

 

Zapísala : Mgr. Jaroslava Gromusová 

 


